
RADA GMIttY PSARY
42-512 Psary, ul Malinowicka 4

ROIV-0063-3-24/10

Protokoi Nr 45/10

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 20 maja 2010r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbylo si? w Urzedzie Gminy w Psarach. Rozpoczefo si?

o godz. 14:30 i trwalo do godz. 16:00.

W posiedzeniu uczestniczylo 5 czlonkow Komisji:

1. Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji,

2. Pan Remigiusz Olesinski - Czlonek Komisji,

3. Pani Teresa Kosmala - Gajsior - Czlonek Komisji,

4. Pani Malgorzata Sobieraj - Czlonek Komisji,

5. Pani Malgorzata Pasek - Cztonek Komisji.

oraz

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary,

Pan Jacenty Kubica - Przewodniczacy Rady Gminy Psary,

Pani Monika Pasamonik - Radecka - Kierownik Referatu Finansow i Podatkow.

Posiedzenie prowadzil Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej, ktory

powital radnych i zebranych gosci, a nastepnie przedstawil porzadek posiedzenia:

1. Stopien zaawansowania prac projektowych dot. drog gminnych.

2. Realizacja przedsiewzi?c finansowanych z funduszy soleckich.

3. Przebieg zagospodarowania terenow ,,Czerwony Kamiefi".

4. Sprawy bieza^ce.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przedstawil protokoi Nr 44/10 z posiedzenia Komisji

w dniu 13 kwietnia br. Protokoi zostal przyj^ty iednoglosnie - 5 glosami ,,za" przez Czlonkow

Komisji.

Ad. 1 - Stopien zaawansowania prac proiektowych dot, dros gminnych.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz Czlonkowie Komisji otrzymali

informacje na temat stopnia zaawansowania prac projektowych dotyczaca^ drog gminnych, z ktorej

wynika, iz wykonano projekt remontu nawierzchni jezdni drogi lokalnej ul. Belna w Strzyzowicach.

Zostal zlozony wniosek o zgloszenie robot budowlanych, gdzie uzyskano zgod? Starosty
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B?dzinskiego na rozpocz?cie prac remontowych. Przewodniczaxy Komisji poinformowal, iz

rowniez wykonano projekt remontu nawierzchni ul. Reymonta w Psarach. Wniosek - zgloszenie

robot budowlanych zostal zlozony, gdzie uzyskano zgod? Starosty B?dzinskiego. W fazie

projektowania znajduje si? przebudowa wraz z dobudowa^ nawierzchni ul. Kasztanowej w Psarach.

Zakonczenie prac nad projektem nastapi w miesiacu czerwcu br. Pan Jacek Gwozdz zadal pytanie

dotycza^ce ulicy Belnej i ulicy Reymonta.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary wyjasnil, iz posiadana jest dokumentacja na w/w

ulice. Nadmienil, iz projekt, pozwolenie na budow? jest wazne 3 lata i b?dzie to zalezec od

przyszlej Rady. Pan Wojt oznajmil, iz w biezacym roku planowane jest wykonanie cz?sci ulicy

Granicznej, od ul. Belnej do ,,pawilonow". Rowniez w biezacym roku bedzie zlozony wniosek do

,,schetynowek" na realizacj? nast?pnej cz?sci. Pan Wojt przypomnial, iz kosztorys opiewa na kwot?

ok. 8.000 000,00 zl.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy ul. Graniczna zostanie wykonana rowniez

z kanalizacj^ burzowa^ i chodnikiem.

Pan Wojt przekladajac Cztonkom Komisji projekt wykonania ul. Granicznej objasnil, iz

projekt przewiduje wykonanie chodnika wraz z odwodnieniem. Chodnik bedzie przebiegai od

ul. Zwycie_stwa do cmentarza.

Przewodnicza_cy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy radni majct pytania do przedstawionej

informacji.

Glos zabrala Pani Malgorzata Pasek, ktora zapytala, czy udalo si? pozyskac frez na

ul. Wa^ska^ i Poprzecznq. w Sarnowie.

Pan Wojt wyjasnil, iz nie udato sie pozyskac frezu i prawdopodobnie nie uda si? go

pozyskac. Dodal, iz jest po rozmowie z Marszalkiem Wojewodztwa Slaskiego, gdzie si? dowiedzial,

iz nie ma co liczyc ani na chodnik przy ul. Kolejowej, ani na nakiadke. Pan Wojt oznajmil, iz srodki

finansowe zostaj^ przeznaczone przez Marszalka na stadion, gdyz prawdopodobnie w Chorzowie

odbe;dzie si? Euro 2012. Dodal, iz bye moze przez wlasne zrodla uda si? pozyskac frez.

Pani Malgorzata Pasek zapytala, czy b?dzie kontynuacja budowy chodnika w Sarnowie.

Pan Wojt potwierdzil.

Pani Malgorzata Pasek zglosila awari? wody przy zasuwie.

Przewodnicza_cy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz kratki kanalizacji deszczowej (przy

DK 913), ktore sa^ przy chodnikach s^ zawyzone i za male. Nadmienil, iz przy kazdej kratce jest

rozlewisko wody.

Pan Jacenty Kubica oznajmil, iz od jakiegos czasu interweniuje w Zarzadzie Drog

Wojewodzkich w sprawie chodnika. Nadmienil, iz dowiedzial si? od Dyrektora, iz jest to sprawa



Gminy i wlasnosci prywatnej tego czlowieka. Przewodniczacy Rady zwrocil si? z prosba,, aby

zaobserwowac jak zostanie wykonany zakr?t Zwyci?stwa - Boczna.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zwrocil si? z prosba o przeprowadzenie wizji lokalnej

na ul. Belnej w Strzyzowicach (przy remizie).

Pan Wojt wyjasnil, iz jesli tylko sytuacja powodziowa si? uspokoi, to temat ten powroci.

Pani Malgorzata Pasek zapytala o przebudow? skrzyzowania ulicy Jasnej i Zrodlanej.

Pan Wojt objasnil, iz akceptowane byly plany, ktore zostaly zatwierdzone z powiatem. Jesli

chodzi o realizacj?, to Pan Wojt nie jest w stanie odpowiedziec na to pytanie.

Pani Malgorzata Pasek poinformowala, iz otrzymala kolejne pismo z Urz?du

Marszalkowskiego, gdzie jest napisane, ze Urzad Marszalkowski zwraca si? o podanie konkretnego

terminu rozpocz?cia budowy ekranow. Dodala, iz Generalna Dyrekcja Drog Krajowych i Autostrad

nie zaj?la stanowiska co do terminu rozpocz?cia budowy ekranow.

Pan Wojt oznajmil, iz zainterweniuje w tym temacie.

Pani Malgorzata Pasek oswiadczyla, iz w momencie przebudowy skrzyzowania ul. Jasnej

i Zrodlanej, czy nie mozna byloby aby zostalo to pola^czone ekranami.

Pan Wojt odpowiedzial, iz zlozyi wniosek w ktorym napisal, iz trzeba zabezpieczyc przed

halasem nast?pne budynki, przy ul. Jasnej. Jest to uj?te w planach wojewodzkich.

Ad.2 - Realizacia prz.edsiewz.iec finansowanych zfunduszv soleckich.

Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej oznajmil, iz w ubieglym roku

Rada Gminy podj?la uchwal? o wyodr?bnieniu w budzecie Gminy na 201 Or. srodkow stanowiacych

fundusz solecki. Poinformowal, iz na dzien dzisiejszy srodki przyznane na solectwo Malinowice

zostaty wydatkowane w caiosci, w wysokosci 15 151 zt. Pozostale solectwa sa^w trakcie realizacji.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary przedstawil, iz kolejne sotectwa realizuja^ swoje

zadania.

Glos zabral Pan Remigiusz Olesinski ktory poinformowal radnych, iz solectwo Malinowice

nie tylko z ramienia srodkow finansowych z funduszu soleckiego, ale i z pomocy Gminy

spowodowalo, iz w budynku bylej szkoly jest centralne ogrzewanie, scena zostala wylozona

panelami, oraz jest podwieszany sufit.

Pan Wojt zlozyl podzi?kowania dla mieszkancow za wlozony wklad i prac? przy remoncie

sali.

Glos zabrala Pani Malgorzata Pasek ktora odniosla si? do monitoringu Domu Kultury

w Sarnowie. Przedstawila, iz strazacy zwrocili si? z prosba^ aby kamery byty rowniez skierowane

na tyl budynku.

Pan Wojt wyjasnil, iz nie ma na to srodkow finansowych, gdyz dodatkowo 100 000 zl trzeba



b?dzie zaplacic za dodatkowe roboty ziemne.

Pani Teresa Kosmala - Gaj>ior zapytala jak przedstawia si? rozwiazanie tematu w sprawie

kamienia, ktory zostal zgromadzony pod boisko w Golajszy. Nadmienila, iz byla to duza ilosc

kamienia, z rozbiorki dwoch duzych budynkow i caly kamien zniknaj.

Pan Wojt odpowiedzial, iz kamien zostal zabrany do Dabia. Oswiadczyl, iz b?dzie

rozmawial z wykonawca^ gdzie b?dzie musial udzielic nam rekompensaty.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy radni maja^ jeszcze pytania do

przedstawionego materialu. Wobec braku pytari, przystapiono do omawiania kolejnego tematu.

Ad.3 - Przebies zagospodarowania terenow ,,Czerwonv Kamien".

Przewodniczaxy Komisji Rewizyjnej oznajmit, iz z przedstawionej informacji wynika, iz

w II etapie zostalo przeznaczonych 17 dzialek na sprzedaz. Odbyly si? dwa przetargi, w ktorym

sprzedano 3 dzialki. Obecnie, od pazdziernika 2009r. odbyly si? trzy przetargi, w ktorym zostala

sprzedana jedna dzialka. Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej nadmieniL iz 19 maja br. odbyl si?

przetarg.

Pan Wojt poinformowal, iz przetarg si? nie odbyl, z uwagi na fakt, iz nie wplyn?la zadna

oferta.

Ad.4 - Sprawv bieiace.

Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz na poprzednim

posiedzeniu Komisji, Czlonkowie rozpatrywali skarg? Pana Jozefa Smyczyka. Oznajmil, iz zostalo

wystosowane pismo do skarzaxego z informacja^ iz skarga ta, b?dzie rozpatrywana na posiedzeniu

majowym. Przewodniczacy Komisji oswiadczyl, iz po konsultacji z radcq. prawnym zostanie

przygotowany projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jozefa Smyczyka i uznaniaja^za

bezzasadn^. Pan Jacek Gwozdz poinformowat, iz Rada Gminy nie podejmowala uchwaly

w sprawie przykrycia rowu. W poprzedniej kadencji Rady zostal jedynie zgloszony wniosek.

Przewodniczacy Komisji wystapil z wnioskiem o przygotowanie projektu uchwaly w sprawie

rozpatrzenia skargi Pana Jozefa Smyczyka i uznaniajq za bezzasadnq. W glosowaniu bralo udzial

5 Czlonkow Komisji. W wyniku glosowania:

zaprzyj?ciem wniosku - 4 glosy,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuj^cych si? - 1 glos.

Przewodniczacy Komisji

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej uzupelnil wypowiedz, iz Komisja Rewizyjna zgodnie ze

Statutem Gminy, jest komisji stala^ powolywana, w celu kontrolowania dzialalnosci Wojta oraz

gminnych jednostek organizacyjnych.

4



Kolejne pismo, ktore wplyn?lo do Urz?du Gminy jest od Pana Arnolda Sobczyka, ktory

zwraca si? z prosba^ do Rady Gminy o zaj?cie stanowiska w sprawie skiadowania wszelkich

odpadow komunalnych, materialow budowlanych, gal?zi przy ogrodzeniu przez s^siada.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej wystapil z wnioskiem o przekazanie w/w sprawy do

rozpatrzenia wg kompetencji Pana Wojta. W glosowaniu bralo udziat 5 Czlonkow Komisji, ktorzy

iednoglosnie przyjeji wniosek.

Przewodniczacy Komisji przedstawil pismo Pani Agnieszki Cichon, ktora zwraca si? do

Rady Gminy Psary o zwrocenie uwagi na bezpieczenstwo mieszkancow ul. Kolejowej i Irysow

w Psarach, z uwagi na nat?zony ruch samochodowy jak i motocyklowy. Zwraca si? z prosba^

0 wybudowanie chodnika, poszerzenie drogi, wraz z zamontowaniem progow zwalniaja^cych

1 znakow informuj^cych. Pan Jacek Gwozdz wystajiil z wnioskiem o udzielenie odpowiedzi na

pismo, iz w budzecie Gminy na 201 Or. nie przewiduje si? srodkow fmansowych na budow? drogi,

ani na jej poszerzenie, czy tez na wybudowanie chodnikow.

Nast?pne pismo ktore wptyn?to do Urz?du Gminy dotyczy budowy fermy drobiu, szamba

socjalnego, szamba gnojowicy, ogrodzenia od drogi, zjazdu na drog?, na dziatce - obr?b Gora

Siewierska. Przewodnicza^cy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz pod tym pismem podpisali si?

mieszkancy. DodaL iz pismo zostato skierowane do Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska

w Katowicach oraz do wiadomosci Przewodniczacego Rady Gminy Psary. Pan Jacek Gwozdz

przedstawil, iz mieszkancy zwracaja_ si? z prosbt^ o wykonanie raportu oddzialywania na

srodowisko.

Pan Wojt przedstawil, iz w tym temacie odbylo si? zebranie wiejskie w Golajszy. Nadmienil,

iz w zwiazku z tym pismem, zostalo zlecone wykonanie raportu oddzialywania na srodowisko. Pan

Wojt oswiadczyl, iz za wykonanie raportu placi inwestor. Oswiadczyl, iz jesli raport ten, b?dzie

pozytywny to jako Wojt nie ma prawa nie wydac decyzji lokalizacyjnej tej inwestycji. Pan Wojt

uzupetnil wypowiedz, iz w tej chwili oczekuje si? na ten raport, do ktorego mieszkancy b?da_ mieli

wgla^d.

Pani Teresa Kosmala - Ga^sior przedstawila, iz zebranie wiejskie, ktore si? odbylo, bylo

burzliwe. Uwagi dotyczyly nie tylko planowanej inwestycji, ale rowniez istniejacej fermy. Zebranie

wiejskie zakonczylo si? wnioskiem, aby niezwlocznie po opracowaniu raportu oddzialywania na

srodowisko zapoznac z nim mieszkancow.

Przewodniczaxy Komisji Rewizyjnej zwrocil si? z prosba^ o zapoznanie rowniez Czlonkow

Komisji z tym raportem oddzialywania na srodowisko.

Pan Jacenty Kubica oswiadczyl, iz sytuacja powstala w zwiazku z tym, iz powierzchnia dla

kur wg przepisow unijnych, musi bye wi?ksza. Nadmienil, iz w studium zagospodarowania



przestrzennego nie przewidziano takiej inwestycji.

Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej wystqpil z wnioskiem

o przekazanie w/w tematu do rozpatrzenia wg kompetencji Pana Wojta. W glosowaniu bralo

udzial 5 Czlonkow Komisji, ktorzv iednoglosnie przyj?li wniosek.

Glos zabral Pan Remigiusz Olesinski, ktory oznajmil, iz w odniesieniu do planowanej

inwestycji, w planach zagospodarowania przestrzennego nie planowano takiej budowy.

Pani Matgorzata Pasek zasugerowala, aby zwrocic si? do Inspekcji Weterynaryjnej

o wydanie opinii w tym temacie.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz przedstawil, iz 26 kwietnia br.

wplyn?la kolejna ,,skarga, wniosek wraz z zazaleniem" Panstwa Lorenc, ktorzy nie zgadzaj^ si?

z decyzjit Poinformowai, iz w zwiazku z toczacym si? post?powaniem administracyjnym, wystqpil

z wnioskiem, aby na podstawie art. 234 pkt I kodeksu postepowania administracyjnego, pismo

przekazac do Samorzqdowego Kolegium Odwolawczego w Katowicach. W glosowaniu bralo

udzial 5 Czlonkow Komisji, ktorzy iednoglosnie przyj?li wniosek. Przewodniczacy Komisji

Rewizyjnej poinformowai, iz Wojewoda Sla_ski wydal postanowienie w sprawie sprostowania bl?du

pisarskiego dotyczacego sformulowania w pouczeniu (w swojej decyzji). Pouczenie brzmi - ,,stron^

stuzy odwolanie od niniejszej decyzji do Glownego Inspektora Nadzoru Budowlanego

w Warszawie, za posrednictwem Wojewody Slajskiego". Pismem ze Sla_skiego Urz?du

Wojewodzkiego w Katowicach, z wydzialu Infrastruktury, radni zostali poinformowani, iz skarga -

,,odwolanie, wniosek, zazalenie wraz ze skarga" wniesione do tut. Organu, zostala przekazana wraz

z kompletem akt do Glownego Urz?du Nadzoru Budowlanego w Warszawie.

Wobec wyczerpania tematu Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz

zakonczyl obrady. Na tym posiedzenie zakonczono. Kolejne posied^caie Komisji zaplanowano na

dzieri 16 czerwca 201 Or.

Przewodn kji Rewizyjnej

Podpisy czlonkow Komisji:

1. Pan Remigiusz Olesinski

2. Pani Teresa Kosmala - Gajsior

3. Pani Malgorzata Sobieraj

4. Pani Malgorzata Pasek
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